



Council of Europe

Note
to Editors NEWS

tel : +33 (3)88 41 25 60 / fax : +33 (3)88 41 39 11 / e-mail : pressunit@coe.int

"Refugees must be able to reunite with their family members" says Commissioner for Human Rights

Strasbourg, 04.08.2008 - Family unity is also a human right for refugees, says Thomas Hammarberg in his latest Viewpoint. As restrictive refugee measures are put in place in a number of European countries, the Commissioner speaks out in favour of positive and humane policies which encourage family reunification, in line with agreed international norms.

The full text of this copyright-free article is available in English, French and Russian at :
http://www.coe.int/t/commissioner/Viewpoints/previous2008_en.asp

« Il faut permettre le regroupement familial des réfugiés », affirme le Commissaire aux droits de l'homme

Strasbourg, 04.08.2008 - L'unité familiale est un droit de l'homme qui s'applique aussi aux réfugiés, affirme Thomas Hammarberg dans son dernier "point de vue". Alors que des mesures restrictives envers les réfugiés se multiplient dans certains pays européens, le Commissaire s'exprime en faveur de politiques positives et humaines qui encouragent le regroupement familial, dans le respect des normes internationales en vigueur

Cet article libre de droits est mis à votre disposition en français, anglais et russe à l'adresse suivante :

http://www.coe.int/t/commissioner/Viewpoints/previous2008_fr.asp

ED 135b08